

To : Whom it may concern

August 1, 2014


Dear Sir,

HHI hereby informs that SKlad.ru Ltd. and Forklift Service Center Ltd. authorized service centers have been recognized as the best service centers of the world (in Europe and Asia, excluding Korea) in <<comprehensiveness and quality of repair and technical service>> category among HHI dealers on forklift trucks and warehouse equipment according to results of year 2013 and the first half of year 2014.

These companies have qualified personnel, necessary equipment and profound experience of servicing and repairing HYUNDAI forklift trucks and warehouse equipment. They abide by HHI requirements regarding warranty, service technology, organization of works under service bulletins and repair.

Sklad.ru Ltd. and Forklift Service Center Ltd. companies possess all necessary facilities for fulfilling high quality service and repair of forklift trucks and warehouse equipment of load capacity of 1.5 to 25 tons within warranty and post-warranty periods.

Yours sincerely,

Sun Wook An  
General Manager

**Хендэ Хеви Индастриз Ко., Лтд.**

Подразделение строительной техники и оборудования

14 эт., Хендэ Билдинг, 75, Юлгок-Ро,  
Джонгно-Гу, Сеул, Корея, 110-793  
Тел.: +82 2 746 4526  
Факс: +82 2 746 7444

Вниманию заинтересованных лиц

01.08.2014

Хендэ Хеви Индастриз Ко., Лтд. настоящим подтверждает, что авторизованные компании ООО «Склад.ру» и ЗАО «Сервис Центр погрузчиков» признаны лучшими сервисными центрами мира (в странах Европы и Азии, за исключением Кореи) в отношении полного комплекса и качества услуг по ремонту и техническому обслуживанию среди дилеров вилочных погрузчиков и складской техники Хендэ Хеви Индастриз Ко., Лтд. по итогам 2013 г. и первой половины 2014 г.

Эти компании обладают квалифицированным персоналом, необходимым оборудованием и опытом обслуживания и ремонта вилочных погрузчиков, а также складской техники HYUNDAI. Они строго следуют требованиям Хендэ Хеви Индастриз Ко., Лтд. в отношении гарантии, технологий, организации ремонтных работ и работ по техническим бюллетеням.

ООО «Склад.ру» и ЗАО «Сервис Центр погрузчиков» располагают необходимыми мощностями для выполнения качественного обслуживания и ремонта вилочных погрузчиков и складской техники грузоподъемностью от 1.5 до 25 тонн, в пределах срока гарантии и послегарантийный период.

С уважением,  
Сун Вук Ан  
Генеральный Менеджер